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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Ekonomi Ekonomin ser bra ut. Vi har gjort en del inköp till de olika
lagen

Halltider Vi väntar på svar om när halltiderna ska börja gälla. Men det
finns ett förslag på halltider och det förslaget lämnas ut till
veckan.

Lag Vi diskuterar ledarfrågan i 3 olika lag, där vi behöver få fler
ledare. Vi tänker ha föräldramöten i olika lag i aug och sep.

Uppstart och
Mixcup för F/P
-14

Förhoppningsvis blir mixcupen av i år, trots coronan.
Den blir den 10/10. Herrlaget och hela sektionen kommer att
jobba på mixcupen.
Uppstarten för F/P -14 blir söndagarna 26/9 och 3/10.
Söndag 26/9 jobbar damer utv och Stina, Katarina E och Peter
Söndag 3/10 jobbar herr utv och Katarina H, Jesper och Lotta

Bollek för F/P
-15

Vi räknar med att starta upp bolleken i mitten av oktober
någon gång.



Datum för
utlämning av
material,
ledarträff och
föräldra-
representanter
och spelarråd

Utlämning av material och ledarträff blir den 24/8.
Klockan 18-19 har vi träff för ledarna i de yngre lagen
och klockan 19.30 - 20.30 har vi träff för ledarna i de äldre
lagen. Vi håller till i Liljahallens konferensrum.
Efter träffarna får ledarna sina ledarväskor och bollsäckar.
På dessa ledarträffar diskuterar vi bla föräldrarepresentanter
och spelarråd.
Vi i sektionen träffas den 18/8 och fixar allt material till
väskorna och skriver innebandy på alla nya västar som ska
vara i hallarna.

Anmälan till
sammandrags-
serierna

Katarina E och Stina träffas tisdag 10/8 och anmäler de yngsta
lagen till sammandragsserierna.

Utbildning i höst Lotta ska gå grundutbildningen för organisationsledare.

Förbundet håller på att kolla upp om alla ledare kan få en
grundutbildning i vilka regler som gäller i innebandy, efter
önskemål från er ledare.

Grundutbildning för tränare barn och unga: 4/10
Steg 1 - grön; 21/10 och 24/10
Steg 1 - blå; 23/10
Steg 1 - röd; 23/10

Om ni är intresserade av att gå någon utbildning, kontakta
Stina eller Katarina E.

Ang den domarutbildning vissa ungdomar blev erbjudna att gå
i våras, så har förbundet ännu inte tagit något beslut om hur
det blir med den utbildningen. De återkommer när de vet mer.

Målvakts-
träningar

Oskar kommer att fortsätta ha målvaktsträning för de äldre
målvakterna även i år.
Vi kollar med olika målvakter om intresset finns för att hålla i
utbildning för de yngre målvakterna. Vi återkommer i den
frågan.



Bingo och
fördelning under
hösten

Vi föreslår den här fördelningen under hösten:
22/10 dam utv
5/11 F07/08
19/11 P07

Övriga arbeten Alla spelare (förutom de i F/P-14) ska sälja 3 bingolotter var
till bingolottos uppesittarkväll den 23/12.

Innebandyn ska även packa varor på Ica innan jul och den ena
dagen kommer herrarna att få göra det. Den andra dagen
kommer dam utv och herr utv att få dela på.

Efter jul kommer även Vännäshäftena som alla ska sälja

Vi väntar även på besked ang olika arbeten på mässor
framöver (istället för stora Nolia)

Ev kommer vi att få jobba på VM - rallyt 24-27/2 -22
Sponsorer och
nytt avtal med
Intersport

Jesper har träff till veckan ang sponsorer i Hammarhallen.

From jan -22 har vi nytt avtal med Intersport. Nike bryter
avtalet med Intersport Norden. Nytt märke för oss blir Adidas.
Alla matchtröjor byts ut i feb. Intersport tar en stor del av den
kostnaden. Seniorlaget får adidasoveraller redan nu i höst, och
de ledare som ska få ledaroveraller i höst, får Adidas.

Frågor från
herrlaget

Vi har fått frågor från herrlaget som vi besvarade under mötet.

Dokument på
laget.se

Vi i sektionen ska läsa igenom dokumenten “Att tänka på vid
sammandrag” och “Information till nya lag” så att vi kan
uppdatera dem

Alla i
sektionen

Övriga frågor Inga övriga frågor
Nästa sektionsmöte söndag 12/9 kl 19.00

Noterats av Katarina E


